
College van Burgemeester en Wethouders

Art. 44 vragen
Afvalinzameling

Venlo, 14 augustus 2023

Geacht college,

12 juni jl. hebben wij schriftelijke vragen gesteld over de problemen rondom de afvalinzameling. In 
onze inleidende tekst hebben wij benoemd ‘’in het specifiek de GFT-bak’’. 
Helaas blijkt heeft het college niet de moeite genomen om de tekst volledig door te lezen en 
ontvingen wij enkel antwoorden (18 juli jl.) over de duo-bakken.

Hierbij herhalen wij onze vragen en willen wij het college benadrukken dat onze vragen gaan en 
gingen over de GFT-inzameling:

Vraag 1: Wanneer is het college op de hoogte gebracht dat Renewi problemen heeft met de 
uitvoering van de afvalinzameling?

Vraag 2: Wat waren de eerste stappen die het college/de wethouder heeft gezet om dit probleem 
voor te zijn of zo snel mogelijk op te lossen?

Vraag 3: Zal Renewi verantwoordelijk worden gehouden voor de falende afvalinzameling en zullen de
extra kosten en het extra werk worden verhaald op Renewi?

Vraag 4: Zal Renewi een vergoeding moeten betalen als gevolg van het niet nakomen van de 
afspraken?

Vraag 5: Is het college het met ons eens dat onze inwoners hier niet de dupe van moeten worden? 
Zo ja, wat zijn de vervolgstappen die het college van plan is te nemen?

Vraag 6: Is het college het met ons eens dat onze inwoners gecompenseerd moeten worden? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, hoe is het college van plan onze inwoners te compenseren?

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.

DENK Venlo
Selim Özçelik


